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Κυρίες και Κύριοι.  

Η 17η ∆εκεµβρίου 2012, ήταν ένας σηµαντικός σταθµός στη λειτουργία του Συνδέσµου. Ο Σύνδεσµος στις 

17 ∆εκεµβρίου της χρονιάς που µας πέρασε συµπλήρωσε 30 χρόνια λειτουργίας αλλά και συνεχούς 

προσφοράς στην Ελληνική Υδατοσφαίριση. Ήταν 17 ∆εκεµβρίου 1982 ηµέρα κατά την οποία 23 άτοµα 

υπέγραψαν την ιδρυτική πράξη του Συνδέσµου, αρκετά από τα οποία βρίσκονται ανάµεσά µας και στα οποία 

οφείλουµε εξαιρετική τιµή. Ορισµένα όµως από τα ιδρυτικά µέλη σήµερα δεν βρίσκονται εν ζωή. Ας 

θυµηθούµε οι πιο παλαιοί και ας πληροφορηθούν τα νεότερα µέλη του ΣΕ∆Υ τους ιδρυτές  του Συνδέσµου. 

Αυτοί σύµφωνα µε λίστα των υπογραφών είναι : 

1.   Σουµελίδης Γιάννης 

2.   Νάκος Σπύρο 

3.   Αργυρός Νικόλαος 

4.   ∆ούµπας Αναστάσιος 

5.   Ρέντας Αντώνιος 

6.   Γιαβρόγλου Κυπριανός 

7.   Γεωργαντόπουλος Εµµανουήλ 

8.   ∆ιαθεσόπουλος ∆ηµήτριος 

9.   Τσαντάς Απόστολος 

10. Παναγάκος Παναγιώτης 

11. Πατλάκας Εµµανουήλ 

12. Θωµαϊδης Αθανάσιος 

13. Ηλιάδης ∆ηµήτριος 

14. Πολυκράτης Νικόλαος 

15. Παριανός Χρήστος 

16. Ζούµπος Γεώργιος 

17. Γουναρίδης Βασίλειος 

18. Ζούµπου Χρυσάνθη 

19. Κοντογιαννίδου Αλεξάνδρα 



20. Κοντόπουλος Γεώργιος 

21. Κωνσταντινόπουλος Αλέξανδρος 

22. Μαθιουδάκης Παναγιώτης 

23. ∆αλιάνης Αλέξανδρος 

    Μετά από 30 χρόνια λειτουργίας, ο Σύνδεσµος βρίσκεται σήµερα µέσα στη δίνη της οικονοµικής κρίσης της 

χώρας µας. Οι πόροι που διατίθενται από την πολιτεία στον αθλητισµό έχουν περιορισθεί σηµαντικά, και το 

γεγονός αυτό πλήττει και το χώρο του Υγρού στίβου. Τα µέτρα που έχουν ληφθεί είναι επώδυνα, έχουν 

επηρεάσει όλους τους σχεδιασµούς και προγραµµατισµούς των αθληµάτων του Υγρού στίβου 

συµπεριλαµβανοµένης και της Υδατοσφαίρισης. Θα πρέπει τα πάντα να προσαρµοσθούν στο ύψος των 

πόρων που θα διατεθούν από την πολιτεία. Σε αυτό το ζοφερό περιβάλλον έχει βρεθεί και ο Σύνδεσµός µας 

που καλείται να συνεχίσει να λειτουργεί µέσα σε αυτό. Με νοικοκυρεµένη οικονοµική διαχείριση ο Σύνδεσµος 

έχει περιορισθεί στα άκρως απαραίτητα λειτουργικά έξοδα. 

 Μεγάλη βοήθεια στη δύσκολη αυτή περίοδο προς τον Σύνδεσµο προήλθε από την Κολυµβητική 

Οµοσπονδία Ελλάδος, που µε απόφαση του ∆ιοικητικού της Συµβουλίου της, παραχωρήθηκε δωρεάν στον 

ΣΕ∆Υ ένα διαµέρισµα ιδιοκτησίας της στην Κυψέλη, για την στέγαση των Γραφείων του. Όπως 

καταλαβαίνετε µε την απόφαση αυτή, ο Σύνδεσµος περιόρισε σηµαντικά τα έξοδά του σε ετήσια βάση αφού 

δεν πληρώνει πλέον ενοίκιο. Για το λόγο αυτό είµαι υποχρεωµένος εκ µέρους του συνόλου των µελών του 

ΣΕ∆Υ να ευχαριστήσω θερµά τον Πρόεδρο και τα µέλη του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της Κ.Ο.Ε. 

     Ίσως αναρωτηθήκατε πως µέσα στην οικονοµική κρίση, ο  Σύνδεσµος κόβει την πρωτοχρονιάτικη πίτα 

του σε ένα από τα πιο πολυτελή ξενοδοχεία της πρωτεύουσας. Η σηµερινή εκδήλωση είναι µια ευγενική 

προσφορά του χορηγού του ΣΕ∆Υ. Χορηγός του ΣΕ∆Υ είναι ο κ. ∆ηµήτρης Φαραντούρης. Τον ∆ηµήτρη 

Φαραντούρη έχω την τιµή να παρουσιάσω και να γνωρίσω στα περισσότερα µέλη µας. Είναι ένας άνθρωπος 

του χώρου µας, ένας άνθρωπος µε σηµαντική παρουσία στα αθλήµατα του Υγρού στίβου. Βρίσκεται πολλές 

φορές ανάµεσά µας γιατί τον συναντάµε στα κολυµβητήρια. Επί πλέον είναι και αναπληρωµατικό µέλος του 

∆ιοικητικού Συµβουλίου της Κ.Ο.Ε. Με τον ∆ηµήτρη Φαραντούρη από τις αρχές του φθινοπώρου έχει 

ξεκινήσει µια ειλικρινής συνεργασία µε αµοιβαία οφέλη. 

 Ο Σύνδεσµος έχει ωφεληθεί πάρα πολύ στο σύντοµο αυτό χρονικό διάστηµα της συνεργασίας µας, µε την 

αρωγή του και τη βοήθεια που παρέσχε σε ότι µέχρι σήµερα του έχει ζητηθεί. ∆εν κρίνω σκόπιµο να 

αναφερθώ σε λεπτοµέρειες. Είµαι βέβαιος ότι η συνεργασία αυτή θα συνεχισθεί και στο µέλλον και πιστεύω 

ότι ο Σύνδεσµος είναι πολύ τυχερός που έχει δίπλα του τον ∆ηµήτρη Φαραντούρη. Για τη ευγενική 

προσφορά του να λάβει χώρα η εκδήλωσή µας στο χώρο αυτό τον ευχαριστώ θερµά εκ µέρους του συνόλου 

των µελών του ΣΕ∆Υ. 

    Ανάµεσά µας, βρίσκονται αρκετά µέλη από την Εθνική µας οµάδα νεανίδων της Υδατοσφαίρισης καθώς 

και οι Οµοσπονδιακοί προπονητές. Η οµάδα αυτή είναι τα Ελληνόπουλα που µε σκληρή δουλειά κατέκτησαν 

την κορυφή του κόσµου στο µακρινό Περθ της Αυστραλίας πριν λίγους µήνες. Είναι τα Ελληνόπουλα που 

κρέµασαν στο στήθος τους το χρυσό παγκόσµιο µετάλλιο. Είναι τα Ελληνόπουλα που στις δύσκολες µέρες 



που περνά η πατρίδα µας, µε την επιτυχία τους  ύψωσαν την Ελληνική σηµαία στον µεσαίο ιστό και 

ανάγκασαν όλη την υφήλιο να ακούσει τον Εθνικό µας ύµνο. Για την επιτυχία αυτή τους οφείλουµε 

ευγνωµοσύνη και ο Σύνδεσµός µας µε την ευκαιρία της σηµερινής γιορτής κάλεσε εδώ να τιµήσει τις 

αθλήτριες και τους προπονητές τους. Φυσικά απονέµουµε και τα εύσηµα σε όλους τους συντελεστές αυτής της 

επιτυχίας από την Οµοσπονδία µέχρι και τον τελευταίο αφανή εργάτη.   

    Κλείνοντας, ο ΣΕ∆Υ εύχεται ΚΑΛΗ ΕΠΙΤΥΧΙΑ στο έργο των νέων Οµοσπονδιακών προπονητών της 

Εθνικής µας οµάδας ανδρών, που σήµερα µας τιµούν µε την παρουσία τους και θα ήθελα να ευχαριστήσω 

όλους εσάς που παρευρίσκεστε σήµερα στην εκδήλωσή µας και σας εύχοµαι ΚΑΛΗ ΧΡΟΝΙΑ µε Υγεία, 

επιτυχίες και διακρίσεις σε κάθε επίπεδο.  

 

Σας ευχαριστώ.    

 

 

 


